
Homeopatija je znanost in umetnost

Meni  homeopatija pomeni filozofijo življenja na Zemlji.

Tudi zavoljo dolgoletnega  srečevanja s homeopatijo se vedno bolj zavedam povezanosti vseh 
bitij na Zemlji.  Vsako od njih : mikrob, mineral, gliva, rastlina, žival in človeško bitje  smo 
nerazdružljivo povezani in prepleteni, ko izkušamo čudež Življenja.

Bistvo vsakega od teh bitij lahko postane zdravilo, z navidez misterioznim načinom priprave. 

A  tudi sodobna znanost se vedno bolj približuje načinu, kako razumsko usmerjenemu človeku 
razložiti mehanizme priprave in delovanja homeopatskih zdravil. 

Homeopatija nas uči spoznavati in spoštovati bitja na različnih nivojih bivanja. Saj se  simptomi, 
ki jih zaznavamo v našem človeškem bitju in ki kažejo usmeritev k pravemu zdravilu, pojavljajo 
na fizičnem , energijskem, emocionalnem in mentalnem nivoju. 

V veliko notranje zadovoljstvo in v ponos mi je, da sem v svojem delovanju kot farmacevtka 
sodelovala z odličnimi , profesionalnimi in srčnimi osebami. Ob lepi obletnici naj bo pogled 
usmerjen naprej, obogaten z vsemi izkušnjami in s pogumom živeti svoje poslanstvo. 

Volje, znanja  in ljubezni verjamem, ne manjka: pomagati sočloveku in sebi živeti polno in  
celostno, vključujoč razum in srce.

Metka Čičerov, mag. farm. 


